
ODBOJKARSKA ZVEZA SLOVENIJE 
ZVEZA ODBOJKARSKIH SODNIKOV SLOVENIJE 
PREDSEDSTVO 
 
Datum: 12.04.2005 
 
ZAPISNIK RAZŠIRJENE 20. SEJE PREDSEDSTVA ZOSS 
 
Seja je bila 11. aprila v prostorih ŠD Tabor, v Ljubljani. 
Seja se je začela ob 1630. 
 
Prisotni člani predsedstva: Jana Prešeren, Stanko Indest, Aco Kramar, Brane Hrovat; 
Ostali prisotni: Dejan Perčič, Janko Šarman, Miha Mačus, Srečko Paul in Peter Končnik;  
Opravičeno odsotni: Hari Murčehajič, Miran Borko in David Gril 
 
Predsednica ZOSS je v uvodu poudarila, da je razlog za sklic razširjene seje predsedstva predvsem zato, 
da bi zaradi dogajanja v zvezi z odločitvijo o prekinitvi sojenja skupaj s predstavniki DOS-ov dosegli 
konstruktivni dogovor glede sklepa skupščine in nadaljnjih dogodkov povezanih s tem sklepom. 
  
Predsedstvo je sprejelo predlagani dnevni red. 
 
Dnevni red:  
 

1. Pregled in potrditev zapisnika 19. seje in 1. izredne seje, 
2. skupščina ZOSS – korespondenčni sklep 
3. skupščina OZS 
4. razno 

 
Ad 1.) 
 
Pri pregledu zapisnika 19. seje predsedstva ZOSS, so člani predsedstva ugotovili: 

• Kljub pozivom disciplinskemu sodniku le-ta še ni obravnaval še posredovanih mu aktualnih 
zadev.  

 
SKLEP 1: 
Sekretar in Murčehajič Hari morata telefonsko kontaktirati z disciplinskim sodnikom in ga 
pozvati, da zadeve obravnava in poda sklepe. 
 

• Hari Murčehajič je kot koordinator marketinške komisije obvestil člane predsedstva, da se mu 
predsednik te komisije ne javlja na telefon in ne odziva na njegovo elektronsko pošto.  

 
SKLEP 2: 
Sekretar telefonsko kontaktira predsednika marketinške komisije in ga pozove za poročilo te 
komisije. 
 

• Osnutek zapisnika seje predsedstva se pošlje le članom predsedstva, ki lahko podajo pripombe v 
treh dneh. 

• Primopredaja med prejšnjim predsednikom Aljošo Miljevičem in sedanjo predsednico DOS 
Koper Simono Zupan, še ni bila izvedena. Predsedstvo zahteva, da se primopredaja uredi do 
25.4.2005, saj zaradi tega sodniki DOS Koper ne morejo dobiti denarja. 

• Zaradi zdravstvenih težav Seifried Marka mora sekretar preveriti ali bo lahko pripravil in vodil 
licenčne seminarje. 

 
Na zapisnik 1. izredne seje predsedstva je bila podana pripomba, da v zapisniku ni bila zapisana definicija 
zaostalih obveznosti s strani predsednika NO, ki ga v času same seje ni bilo mogoče kontaktirati. 
Predsednik NO na zapisnik, ki mu je bil pred potrditvijo poslan v pregled, ni imel pripomb. 



 
 
 Ad 2.) 
 
O skupščini in njenem ukrepu je mnenje podala najprej predsednica ZOSS Jana Prešeren, ki je poudarila, 
da je bila skupščina slabo pripravljena in vodena, za kar je krivo tudi predsedstvo ZOSS, prav tako pa se 
ne sme ponoviti, da člani predsedstva na skupščini niso prisotni. Sklep o prenehanju sojenja je bil sprejet 
premalo definiran (kdaj začne veljati, kako je potrebno sodnike obvestiti, kdaj sklep preneha veljati, ...). 
Kljub vsemu pa se je izkazalo, da je OZS izpolnila besedno ustno obljubo, ki jo je dal podpredsednik 
OZS Končnik Anton na skupščini, saj smo sodniki v obljubljenem roku prejeli nadomestila za december, 
v kratkem pa bomo prejeli še nadomestila za januar in februar. To pomeni, da je potrebno v bodoče 
poskušati vse, da pride do dogovora in ne reševati problemov na tak način kot je bil sprejet na skupščini. 
Predsednica ZOSS predlaga, da se ne ukrepa proti sodnikom, ki so sodili oz. niso sodili tekem po 
sprejetju sklepa skupščine. V primeru zahtevkov za poravnavo stroškov neodigranih tekem se bo skušalo 
predsedstvo dogovoriti z vodstvom OZS, da se ti stroški ZOSS-u ne zaračunajo, v nasprotnem primeru pa 
se ukrepa po že sprejetih kriterijih. Predlagala je tudi, da se v izogib podobnim dogajanjem v prihodnjih 
sezonah z OZS sklene pisni dogovor o načinu izplačevanja (dinamika izplačil) v prihodnje, vsaj za eno 
sezono v naprej. 
Po mnenju Hrovat Braneta je predsedstvo zaradi novih dejstev (nakazane obveznosti za december v 
dogovorjenem roku in pisno zagotovilo za izplačilo obveznosti za januar in februar) predsedstvo pravilno 
ukrepalo in začasno preklicalo zadržalo sklep skupščine, v primeru, da pa OZS ne bo izpolnila obljube do 
20.4.2005 pa začne sklep skupščine zopet veljati, o čemer se sodnike pravočasno obvesti.  
Predsednik NO Šarman Janko je še enkrat argumentiral zapisnik NO, zaradi katerega je bila sklicana 
skupščina ZOSS. Pričakoval je, da bo OZS bolj resno obravnavala dejstva iz tega zapisnika in naredila 
vse, da skupščine ne bi bilo potrebno sklicati. Podaril je, da je za organizacijo skupščine odgovorno 
predsedstvo ZOSS in ne NO, ter da po skupščini ni podal nobene izjave za medije. 
Kramar Aco se strinja s korespondenčnim sklepom predsedstva ZOSS o zadržanju izvajanja sklepa 
skupščine ZOSS, saj je glede na nova dejstva to edini možni sklep. O pravilnosti te odločitve pa bodo 
lahko odločali tudi delegati na naslednji skupščini ZOSS. Poudaril je še, da je želel kot član predsedstva 
na skupščini delegatom podati dodatna pojasnila, za katere je bil prepričan, da jim niso poznana, pa kljub 
večkratnemu prizivu k besedi le-te ni dobil. Prepričan je, da bi veliko delegatov odločilo drugače, če bi 
imeli priložnost slišati vsa dejstva. 
Mačus Miha je predstavil mnenje DOS Posočje, ki je pred skupščino zavzela mnenje, da je prenehanje 
sojenja upravičeno, vendar pa so kasneje ugotovili, da so imeli premalo informacij o tej problematiki in 
po nekaj pogovorih kasneje menili, da prenehanje sojenja sredi sezone ni pravi način za reševanje te 
problematike. DOS Posočje zato podpira korespondenčni sklep predsedstva. DOS Posočje pričakuje, da 
bo predsedstvo z vodstvom OZS sklenilo dogovor o sodelovanju v prihodnje, v katerem bodo opredeljena 
dinamika izplačil, načini ukrepanja sodniške organizacije v primeru nespoštovanja dogovora, načini 
ukrepanja proti sodnikom, ki ne bodo spoštovali sklepov skupščine ali predsedstva, skratka, da bodo 
opisana »pravila igre«. Predsednica je predlagala, da o dogovoru pred sprejetjem razpravlja tudi 
koordinacijski odbor. 
Indest Stanko je bil mnenja, da je šele skupščina ZOSS spodbudila OZS, da se je začela z zadevo sploh 
ukvarjati.  
Paul Srečko je opozoril, da bi na skupščini morali biti prisotni vsi člani predsedstva, sama skupščina pa je 
bila slabo izvedena. 
S strani DOS Žalec je bil podan dopis z vprašanjem, kako bo predsedstvo ukrepalo proti tistim sodnikom, 
ki niso spoštovali sklepa skupščine. 
Predsedstvo se je seznanilo s stališči DOS Koroška, ki so jih poslali sekretarju po elektronski pošti. 
Predsedstvo je prejelo tudi dopis Demšar Ivana, ki pa ga ni obravnavalo, saj je to dopis posameznika in ne 
DOS-a. 
 
SKLEP 3: 
Proti sodnikom, ki so sodili oz. niso sodili tekem po sprejetju sklepa skupščine, se ne ukrepa. V 
primeru zahtevkov za poravnavo stroškov neodigranih tekem pa se predsedstvo poskuša doseči 
dogovor z OZS. Sekretar ZOSS ugotovi, koliko in katere tekme niso bile odsojene zaradi sklepa o 
prenehanju sojenja. 



 
 
 
SKLEP 4: 
V primeru, da OZS ne bo nakazala nadomestila za sojenje za mesec januar in februar 2005 do 
20.4.2005 začne sklep skupščine zopet veljati, o čemer se vse sodnike obvesti 20.04.2005, da začne  
veljati sklep skupščine o prenehanju sojenja z naslednjim dnem, to je 21.4.2005 (op.: Obveznosti za 
januar in februar so bile poravnane 15.4.2005). 
 
SKLEP 5: 
Sekretar ZOSS pripravi pisni odgovor na vprašanje DOS Žalec.  
 
SKLEP 6: 
Demšar Ivanu se pisno obvesti, da predsedstvo njegovega dopisa ni obravnavalo, ker gre za dopis 
posameznega člana in ne DOS-a (13. sklep 18. seje predsedstva ZOSS). na njegov dopis ne 
odgovori, saj ga predsedstvo ni obravnavalo, ker ni bil poslan s strani DOS-a. 
 
SKLEP 7: 
Koordinacijski odbor naj pripravi predlog za izplačevanje sodniških nadomestil za naslednjo 
tekmovalno sezono Predsedstvo pripravi predlog dogovora z OZS o načinu izplačevanja sodniških 
nadomestil v naslednji tekmovalni sezoni, ki ga da pred sprejetjem v pregled in potrditev še 
koordinacijskemu odboru. 
 
Ad 3.) 
 
Skupščina OZS bo 15.4.2005 v Kamniku, s začetkom ob 16.uri. ZOSS ima na skupščini dva delegata. 
 
SKLEP 8: 
Skupščine OZS se kot delegata udeležita Hrovat Brane in Murčehajič Hari. V primeru zasedenosti 
katerega od delegatov sta rezervi Krama Aco in Končnik Peter. 
 
SKLEP 9: 
Pripombe na gradivo za skupščino OZS pošljejo člani predsedstva do srede 13.4.2005 sekretarju 
ZOSS, ki jih nato posreduje delegatoma na skupščini. Na skupščini OZS je potrebno podariti 
razmere glede plačil in da se nadomestila za 1.DOL v letošnji sezoni niso spremenila.  
 
Ad 4.) 
 
Pod točk razno so prisotni obravnavali: 

• Sklicati je potrebno redno skupščino ZOSS. 
 
SKLEP 10: 
Redna skupščina ZOSS bo 20.5.2005 (organizator DOS Dolenjska). Vse komisije morajo poslati 
poročila za koledarsko leto 2004 sekretarju ZOSS, najkasneje do 25.4.2005. 
 

• Iz zapisnika 3. seje komisije za odbojko na mivki je razvidno, da je bil dogovor z OZS v prejšnji 
sezoni uspešen, zato naj komisija doseže tudi dogovor še pred začetkom letošnje sezone. Iz 
zapisnika je razvidno, da sta v komisije delavna samo dva člana, zato predsedstvo poziva 
predsednika te komisije, da predlaga nove člane komisije, ali pa, da se komisija preoblikuje v tri-
člansko komisijo. 

• Predsedstvo je sprejelo v vednost zapisnik 10. seje komisije SKS. Komisija prosi, da se posreduje 
dopis Končnika, ki ga je le-ta posredoval predsedstvu ZOSS, vendar je predsedstvo mnenja, da se 
individualnih dopisov, naslovljenih na predsedstvo, ki se na sejah ne obravnava, ne posreduje 
komisijam (predsedstvo takih dopisov tudi ne obravnava – 13. sklep 18. seje predsedstva ZOSS). 
Posreduje se samo dopise, ki so poslani s strani DOS-ov. 



Predsedstvo poziva komisijo naj poda točne in argumentirane podatke glede brezplačnih kontrol 
in ocen sodnikov na B in C listi, saj je sekretar podal poročilo, ki se ne ujema s poročilom pa 
spodbija navedbe komisije, in ki kaže skoraj 100 odstotno zagotovljenost ocen.. 
V kolikor komisija v bodoče zahteva izvzetje določenih D-K, mora naj za to podati ustrezne 
argumente. 
Hrovat Brane je mnenja, da je poprava ocen s strani komisije SKS neutemeljena, saj je bil sprejet 
sklep, da bo komisija popravila le matematične napake pri ocenjevanju. Sekretar ZOSS preveri, 
na kateri seji predsedstva je bil sprejet tak sklep. 
  

 
 
Seja je bila končana ob 1840. 
 
 
 

Sekretar ZOSS       Predsednica ZOSS 

 Dejan Perčič             Jana Prešeren 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


